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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 16. november 
2009 stillet følgende spørgsmål nr. 60 (Alm. del) som hermed besvares. 

Spørgsmål 60:

”Vil ministeren i forlængelse af besvarelsen af FLF alm. del – samrådsspørgsmål M og 
N om Fødevarestyrelsens dyrevelfærdskontrol i 2008 den 11. november 2009 oplyse, i 
hvor mange sager der i 2008 har været et påtale- eller tiltalefrafald?”

Svar:
Fødevareministeriet har indhentet følgende udtalelse fra Justitsministeriet til brug for 
besvarelse af spørgsmålet: 

”Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en udtalelse fra 
Rigspolitiet, der har oplyst, at Rigspolitiet ikke er i besiddelse af statistiske oplysninger, 
der kan besvare spørgsmålet.

Rigspolitiet har endvidere telefonisk over for Justitsministeriet oplyst, at en 
fremskaffelse af oplysningerne vil kræve, at politikredsene foretager en manuel 
gennemgang af samtlige sager vedrørende dyreværnsloven, hvilket vil være særdeles 
ressourcekrævende.”

Eva Kjer Hansen

/Katrine Lindegaard
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